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I N T E R P E L Á C I E  

 

predložené poslancami na V.  zasadnutí MsZ  Michalovce 

20.6.2023 

 

Na V. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa uskutočnilo 20.6.2023 

interpelácie predložili: 

Doc. RNDr. Mgr. Daniela Barkasi,PhD. 

1. Na parkovisku za Výškovou budovou sa nachádzajú väčšie výtlky. Je možné ich 

opraviť? 

Na interpeláciu odpovedal Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 

TaZS mesta Michalovce zrealizujú opravu  Vami spomínaných výtlkov  termíne do 31. 8. 2023.  

2. Obyvatelia Ul. Topolianskej ma oslovili s prosbou o opätovnom zaradení spoja na linke 

MHD č. 9 premávajúcej v smere železničná stanica – Topoľany č. 173. Konkrétne ide 

o spojenie počas víkendu zo zastávky Jednota smer Topoľany č. 173, kde im bol spoj 

zrušený v čase 12.47. Tento spoj využívali najmä seniori, ktorí si boli prevziať stravu 

z Malometrážnych bytov na Ul. Obrancov mieru 4 a ľudia pracujúci v centre mesta.  

Bolo by možné prehodnotiť zrušenie tohto pripojenia a znovu ho zaviesť aj počas 

víkendu? 

Na interpeláciu odpovedala Ing. Anna Mrázová, ved. odboru V,ŽPaMR 

Zavedenie spoja OVŽPaMR bol predložený dopravcovi na jeho prehodnotenie 

a znovuzavedenie. 

Ing. Martin Horňák 

Na základe opakovaných sťažností  občanov okrajových častí Michaloviec (ulica Topolianska, 

Vrbovecká, Močarianska) v súvislosti s nedostatočnou údržbou a úpravou cintorínov v týchto 

častiach, si dovoľujem podať interpeláciu ohľadom riešenia tejto situácie. Občania veľmi citlivo 

vnímajú tieto miesta a neustále vyjadrujú nespokojnosť nad nedostatočnou údržbou a slabou 

úpravou okolia cintorínov. Tým, že sa problém hlavne s kosením opakuje každý rok, 

východiskom z tejto situácie by bolo vyčleniť zodpovednú osobu, ktorá bude mať na starosti 

vonkajšiu údržbu týchto cintorínov a v pravidelných časových intervaloch bude vykonávať ich 

údržbu a dohliadať na ich úpravu. 

Na interpeláciu odpovedal Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 

     Na kosenie cintorínov v rámci mesta TaZS mesta Michalovce vyčlenili a vybavili potrebnou 

technikou a náradím samostatnú skupinu pracovníkov, ktorá bude intenzívnejšie realizovať 

kosbu a údržbu cintorínov v okrajových častiach mesta.   
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JUDr. Tímea Sotáková 

1. Obrátili sa na mňa občania Agátovej ulice s prosbou o osadenie tabúľ so zákazom 

venčenia psov z dôvodu zvýšeného znečistenia exkrementmi pred ich domami 

a taktiež jedna z tabúľ by mohla byť osadená pred reštauráciou ARNO.  

 

Na interpeláciu odpovedala Ing. Anna Mrázová, ved. odboru V,ŽPaMR 

Osadenie tabúľ so zákazom venčenia psov z dôvodu zvýšeného znečistenia exkrementmi bude 

riešené spoločne s TaZS, podľa možnosti správcu. 

 

2. Obyvatelia na Rázusovej ulici pri zubnej poliklinike ma poprosili o odstránenie stromu 

(Hrab – 18m), ktorý ohrozuje v čase nepriaznivého počasia ich život a majetok. 

 

Na interpeláciu odpovedal Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 

     TaZS mesta Michalovce požiadali o odborné stanovisko kompetentné orgány a po obdŕžaní 

stanoviska zrealizujú potrebné opatrenia.  

 

Mgr. Ján Várady 

1. Interpelujem na podnet občanov mesta bývajúcich na Ul. Užhorodskej, konkrétne 

bytového domu – blok B2, všetkých 8 vchodov, ktorí sa sťažujú na nečinnosť orgánov 

mesta ohľadom sťaženého , ba až neohľaduplného parkovania občanov z cudzích miest 

a okresov na priľahlých dvoch parkoviskách. Keď naši občania, bývajúci v konkrétnom 

bytovom bloku odídu svojimi vozidlami ráno do práce, ich miesta okamžite obsadia 

„cudzinci“ – príslušníci ASR – Mechanizovaného práporu v Michalovciach, sídliaceho 

v bezprostrednej blízkosti daného bytového domu. Jedna sa v priemere o 10-12 áut, 

ktorých vodiči dokonca často parkujú čiastočne aj na chodníku, ba tiež blokujú 

výjazdový a príjazdový jazdný pruh. Počas pracovnej doby takto blokujú normálne 

parkovanie v čase od 06,45 – do 16.00, ba niektorí aj dlhšie ak majú strážne služby, 

cvičenia a iné povinnosti, tak naši občania, obyvatelia bloku, mamičky s deťmi na 

materskej dovolenke, ale aj dôchodcovia, invalidi a PN často nemajú kde zaparkovať 

a sú nútení tiež parkovať na chodníkoch, resp. pred garážami, ktoré sú súčasťou 

bytového domu – jeho suterénov a takto blokujú aj ich výjazd. Už pred pár rokmi som 

na tento problém poukazoval, ba som aj interpeloval ved. OV,ŽPaMR, ale bohužiaľ 

prišla mi zamietavá odpoveď, že sa to nedá, lebo VZN o parkovaní to neumožňuje.  Ale 

zaujímavé, ba až iritujúce je to, že tento problém sa zopár dopravnými značkami 

podarilo už pre 4-5 rokmi vyriešiť na Ul. leningradskej. Tak ako to deda je?! Niekde sa 

to dá a inde nie? Občania bloku B sú týmto pobúrení a vidia v tomto probléme politiku 

a animozitu ved. odboru voči mojej osobe. Aj ja osobne to tak vidím a cítim. Občania 

sú rozhorčení nerovným, nespravodlivým a necitlivým prístupom. Ak je potrebné, viem 

doložiť aj fotodokumentáciu automobilov najčastejšie parkujúcich na tom našom 

parkovisku. Najviac je ich z okresov HN, ML, SV, SK, SP, TV,UV,SO .. 
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Na interpeláciu odpovedal Ing. Peter Hajduk, prednosta MsÚ Michalovce 

Vedenie Mesta Michalovce opätovne rokovalo s vedením Vojenského útvaru  

Mechanizovaného práporu v Michalovciach ohľadne parkovania príslušníkov vojenskej 

posádky,  kde bolo dohodnuté rešpektovanie požiadaviek bývajúcich na Ulici Užhorodskej. 

Zmenu dopravného značenia OVŽPaMR prerokuje s Dopravným inšpektorátom PZ.  

 

Ing. Filip Kaľavský 
Vážený pán primátor, oslovili ma obyvatelia 5.obvodu, s požiadavkou vyčistenia 

odvodňovacieho kanálu, ktorý vedie poza domy popri Vinianskej ceste súbežne s ulicou Vila 

Real. Tento kanál slúži na zachytenie veľkej vody v prípade prívalových dažďov a vedie od 

lesoparku Biela hora cez námestie Jána Pavla II. a zatáča sa poza domy popri Vinianskej ceste. 

Tento kanál bol pred pár rokmi vyčistený, ale znova potrebuje vyčistiť od náletových drevín 

a aj odpadu. Sú namieste obavy obyvateľov, že letné búrky môžu priniesť veľké dažde a kanál 

nesplní svoj účel. Prevencia je lepšia ako následne odstraňovanie škôd. Každopádne tomuto 

úseku by tiež pomohlo aj pokosenie okolia tohto odvodňovacieho kanála. Ďakujem. 

 

Na interpeláciu odpovedal Ing. Július Oleár, riaditeľ TaZS 

 Vami spomínaný kanál, ako aj okolitý priestor TaZS  vyčistia v termíne do 31. 8. 2023.  

 

 

 

 

 

 

 

Michalovce, 12.7.2023 

Spracovala: A. Čurmová, ref. org. odbor 
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